
 

 

 

Referat af bestyrelsesmødet tirsdag den 3. november 2009 

Til stede var: Bent, Kirsten, Poul, Torben og Gudrun (ref.) 

 

 

Pkt. 1 Godkendelse af referater og opfølgning fra sidste møde. 

Referatet af fællesmødet godkendt. Bent bemærkede kritikken af DGI, som kom fra flere udvalg.  

Bestyrelsen opfordrede udvalgene til at deltage i DGI's årsmøder i de respektive udvalg og dér 

fremføre kritikken. 

 

Pkt. 2 Økonomi 

Opkrævning på 8752-annoncer udsendt - ligeledes fodbold- og håndboldkontingent - har 50.000 kr., 

primært fodboldkontingent, udestående. Har sendt ca. 100 rykkerskrivelse ud. Gymnastikkontingent 

ved at blive udsendt. 

Budgetter: tennis, petanque og atletik har afleveret. Kirsten holder møder med fodbold og håndbold 

om deres budgetter. Mangler fra gymnastik og badminton. 

Kontingentstigning vurderes, når budgetterne er samlet. Bestyrelsen foretrækker mindre årlige 

stigninger frem for store stigninger med års mellemrum. 

 

Pkt. 3 Generalforsamling og emner til bestyrelsen 

Gudrun kontakter emnet, som tidligere har vist interesse. Derudover fås der klarhed over, hvem der 

er på valg, og hvordan de enkelte, der er på valg, stiller sig til at fortsætte. Bent talte for at træde ud 

af bestyrelsen, og i stedet bruge mere tid på Sportssammenslutningen og Hal 2. 

Poul mener, bestyrelsen bør op på 7 medlemmer. Bent mener, 5 er et godt antal, men under 

forudsætning af, at der kommer udvalg op at stå omkring bestyrelsen, så bestyrelsen ikke selv bliver 

belastet, hver gang der tages nye initiativer. Torben mener, at vi med 5 medlemmer er for sårbare, 

når der skal laves noget ekstra. 

Bent prøver til næste møde via trænere at få en liste over forældre, der viser stor interesse for deres 

børns aktivitet i idrætsforeningen. Øvrige i bestyrelsen skal også møde med hver et navn på en 

potentiel udvalgs-/bestyrelsesmedlem. 

 

Pkt. 4. Videre drøftelse af mødet med borgerforeningen 

Vi har ikke fået tilbagemelding fra borgerforeningen om det videre samarbejde omkring fester.  

 

Pkt. 5. Aftale med hallen omkring bandereklamer 

Aftalt på møde i hallens bestyrelse 16. september. Der var misforståelser, som blev ryddet af vejen. 

Reklameindtægterne hal/stadion deles ligeligt, og begge arbejder aktivt for tegning af nye reklamer. 

Bestyrelsen besluttede, at de udvalg, der tegner nye reklamer, får idrætsforeningens provenu 100 %. 

Denne beslutning løber foreløbig to år, hvorefter den tages op til revision.  

 

Pkt. 6. Velkomstfolder 

Lagt frem i Brugsen og Kiwi. Bent har fyldt op, så folderen er rekvireret. I bibliotek og 

lægehuset bliver den også fremlagt. En gang årligt tages folderen op til revision. 

 

Pkt. 7. 8752: a) Annoncering - b) Distribution - c) Halvårsopkrævning 

Prisforslaget med ca. 5 % prisstigning godkendt. Gudrun forfatter en skrivelse til potentielle 

annoncører.  



Torben vil påtage sig omdeling af ”8752” for en periode under nærmere aftalte vilkår. Kirsten 

undersøger de økonomiske rammer. 

Annoncerne opkræves for hele året, men tidligt på året. 

 

Pkt. 8. Bestyrelses/ledelsesarrangementer 

Kommentarer noteret. Gudrun kontakter Preben for videre arbejde. 

 

Pkt. 9. Personalefesten 

Intet nyt 

 

Pkt. 10. Eventuelt 

a. Herunder seneste bestyrelsesmøde i hallen. Torben orienterede om kommunens ønske om, 

at hallen påtager sig tilsyn med idrætsanlægget også, herunder også kridtning. ØIF har i år 

fået 10.000-12.000 kr til kridtning, hvilket har dækket kridtudgiften, men ikke øvrige udgifter. 
Hallen ikke interesseret i kridtningen, men prøver at få beløbet hævet betydeligt, fordi det er 

væsentligt mindre end ved andre anlæg. Torben og Martin har givet hallen tilsagn om, at ØIF vil 

påtage sig kridtningsopgaven. 
b. OK aftale. Aftale er undervejs fra OK. 

c. Legeplads ved hallen. Udsættes til næste møde 

d. Viasat faktura. Regningen er sendt til antenneforeningen. Bent kontakter antenneforeningen 

for opsigelse af abonnementet. 

e. Teltet. Nims nye bestyrelse er ikke så interesseret i købet. Salget derfor uafklaret. 

f. Nye afdelinger. ØIF har givet tilsagn om afholdelse af stiftende møder for løb og cykling 

g. Søvind IF’s 125 års jubilæum - fejres fredag - Bent repræsenterer ØIF og tager en blomst 

med. 

  

Pkt. 11 Østbirkhallens aftale med Horsens Kommune  

Efter ønske i bestyrelsen orienterede Jesper om forløbet siden kommunesammenlægningen, hvor 

Østbirkhallen tilsyneladende har fået en dårlig behandling sammen med Hovedgaardhallen. 


